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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kiknek és milyen adatok alapján fizettek kárpótlást a 
lemondott szállodai foglalásokért?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A miniszterelnök bejelentése szerint a lemondott szállodai foglalások árának 80 százalékát a 
költségvetés visszatéríti. Valamivel később ön részletekkel is szolgált és adatokat is közölt, 
miszerint 900 000 szálláséjszakára 15 milliárd forintot fizetnek az érintett szállodáknak. Ez persze 
csak a visszamondott foglalásokért járó kárpótlás, ehhez jön még az 50%-os bértámogatás és a 
közterhek megfizetésére vonatkozó kedvezmény.

Kérdezem ezzel kapcsolatban miniszter urat:

Mely szállodák kaptak ebből a támogatásból? 

Hány csillagos szállodák kerülhettek be ebbe a támogatási programba? 

Miért éppen itt húzták meg a határt? 

Mi lesz a kisebbekkel és az alacsonyabb kategóriájúakkal? 

Milyen hitelesített szállásfoglalási rendszer biztosította azokat az információkat, amelyek alapján a 
foglalási adatokat a NAV elfogadta? 

Egy belvárosi 4-5 csillagos szállodai szoba ára jóval meghaladja az alacsonyabb kategóriájúakét, 
míg üresen a rezsijük majdnem ugyanakkora. Mire kap hát egy drága szálloda ilyenkor több tízezer 
forintot, egy olcsóbb meg jóval kevesebbet? 

Hány szálláséjszaka után kaptak kárpótlást a Mészáros Lőrinchez, Tiborcz Istvánhoz, illetve 



Garancsi Istvánhoz kötődő vállalkozások szállodái? 

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2020. november 16.

Tisztelettel: 

Varju László 

Demokratikus Koalíció 
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